

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

CONFIDENTIAL

TEX.SB/1/Add.6
8 July 1974

Textiles Surveillance Body

Organe de surveillance des textiles

ARRANGEMENT REGARDING INTERNATIONAL TRADE IN TEXTILES

Notification Under Article 2, Paragraph 1

Note by the Chairman

Addendum

Attached are copies of the notifications received from Argentina and Brazil in accordance with paragraph 1 of Article 2 of the Textiles Arrangement, together with the summary tabulation prepared by the secretariat for these notifications.

Further details with regard to earlier notifications have been received, in response to the secretariat requests, from Hungary and Romania. Copies of these are also attached, together with the summary tabulations which have been revised accordingly.

ARRANGEMENT CONCERNANT LE COMMERCE INTERNATIONAL DES TEXTILES

Notifications au titre du paragraphe premier
de l'article 2

Note du Président

Addendum

On trouvera ci-joint copie des notifications émanant de l'Argentine et du Brésil et présentées conformément aux dispositions du paragraphe premier de l'article 2 de l'Arrangement concernant les textiles, ainsi que les tableaux récapitulatifs établis par le secrétariat.

La Hongrie et la Roumanie ont communiqué au secrétariat, en réponse à sa demande, des renseignements additionnels concernant leurs notifications antérieures. On trouvera également ci-joint copie de ces communications ainsi que les tableaux récapitulatifs qui ont été révisés en conséquence.